
 
 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 

Termín: 11. 4. 2023 

Místo:  restaurace Maxima Otrokovice 

Čas jednání: 18:00 – 20:00 

Účast:  Petr Galasovský, Petr Šíma, Bedřich Chromek, Milan Veselý, Jan Krkoška 

Omluven: Jan Šťastník 

Sekretariát: Petr Plodík, Pavel Brückner, Petr Stoklásek 

Zapisovatel:  Petr Plodík 

Ověřovatel: Petr Galasovský 

 
 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Zpráva z jednání VV ČF 
3) Informace z regionálních komisí 
4) Rozvoj 
5) Čerpání rozpočtu 2023 
6) Různé 

 
 

Úvod, přivítání 

Hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. Program jednání schválen. 

Ověřovatelem zápisu zvolen Petr Galasovský. 

 

Zpráva z jednání VV ČF 

Petr Galasovský informoval o hlavních bodech z jednání VV ČF: 

- Dokumenty k připomínkování 

- Systémové změny Programů podpory 

- Schválení termínových listin 

- Úpravy legislativních předpisů 

- Předpis stanovující spolupráci orgánů ČF 

- Trenérské licence 

- Povinnost mít mládežnická družstva 

 

Informace z regionálních komisí 

 

LK + KMM JMaZL 

- Proběhlo společné setkání LK a KMM JMaZL, debatovalo se nad systémy soutěží pro sezónu 

2023/2024. Primární by mělo být „přátelštější“ nastavení soutěží pro oddíly. Především z tohoto důvodu 

ve většině soutěží region ustoupí od košových soutěží. Koše se pravděpodobně zachovají u Ligy 

starších žáků. 

 

 



 
 

LK JMaZL 

- Dívčí soutěže budou primárně vypsány ve formátu 3+1 s ohledem na menší oddíly a jejich čím dál větší 

úbytek. V případě naplnění možné vypsání také soutěží 5+1. Na toto téma proběhla mezi členy RVV 

debata, diskutovány byly příklady organizace soutěží v ostatních regionech, dále diskuse nad možností 

otevřenějších pravidel co do věkových kategorií u dívek. 

- Debata nad možnou podobou rozvojové soutěže dívek, které by spojovala širší spektrum ročníků 

(elévky, mladší žákyně, starší žákyně) ve formátu 5+1. Proběhla diskuse s oddíly, které mají zájem se 

zapojit. Výstupem by mělo být založení regulérních dívčích družstev v některé ze zmíněných kategorií 

do budoucna. Celá věc je prozatím ve fázi zjišťování možností a podmínek, za kterých by mohla být 

taková soutěž realizována. 

- Předseda LK JMaZL Milan Veselý prezentoval snahu komise o změnu v soutěžním řádu ve vztahu 

k MČR žáků směrem k soupiskám družstev. LK JMaZL vnímá jako správné zvýšit počet hráčů. Které je 

možno nasadit z jiné soupisky. 

- Diskutovány byly možnosti pro družstva juniorek, neboť region nebude schopen sestavit 2. ligu juniorek. 

Možnosti propojení s jiným regionem, nebo zařazení družstva juniorek do 2. ligy žen. Řešení přiřazení 

družstev juniorek do 2. ligy žen je vnímáno jako lepší řešení s ohledem na dojezdové vzdálenosti i na 

vyrovnanost soutěže. 

Setkání sekretářů LK jednotlivých regionů 

- 23. 3. 2023 proběhlo v Brně společné jednání sekretářů Ligových komisí jednotlivých regionů, 

diskutováno bylo několik témat. V této souvislosti se RVV JMaZL pozastavil nad Pokynem pro řízení 

regionálních soutěží, který doznal drobných změn. Bohužel však neprošel připomínkováním skrze 

regiony. V tomto směru tedy RVV JMaZL apeluje na KS, aby materiály, týkající se organizace regionální 

složky, včas a řádně procházely připomínkovacím řízením. 

Žádná další odborná komise se v mezidobí od posledního jednání RVV nesešla, 19. 4. 2023 se sejde KRD. 

 

Rozvoj 

Petr Plodík informoval o průběhu regionálních programů podpory oddílů: 

- Představena nová podoba komplexního programu podpory oddílů – PP3, Petr Plodík informoval 

o důležitých změnách ve fungování programu 

- MČR žáků na území regionu – turnaj v Brně, spolupořádající oddíl Bulldogs Brno, reg. sekretariát 

organizačně zapojen, nominace rozhodčích z regionu JMaZL 

- BVV 95 let, potvrzena účast, aktuálně sekretariát hledá spolupořadatele z řad oddílů – 

představení florbalu, hřiště přístupné veřejnosti 

 

Bedřich Chromek informoval, že ve Zlínském kraji zvažují turnaje starších žákyň. Diskuse nad možnostmi a 

podobami soutěže. 

 

Čerpání rozpočtu 2023 

Petr Plodík informoval o stavu čerpání rozpočtu 2023 a okomentoval některé položky směrem 

k prozatímnímu průběhu roku. 

 



 
 

Krajská valná hromada JMaZL 

Petr Plodík informoval o organizačních záležitostech týkajících se KVH 2023. 

 

Různé 

- KVH 10.5.2023, Otrokovice 

- Diskuse nad možnými kandidáty do RVV 

- Schválení termínu příštího jednání RVV – úterý 10. 5. 2023 v Otrokovicích 

 
Termín příštího jednání: 10. 5. 2023 po skončení KVH JMaZL, Otrokovice 


